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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi ember fogja elveszíteni az ellátását a június 1-
jével lejáró veszélyhelyzet után?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nemrégiben fogadta el az Országgyűlés a veszélyhelyzet megszűnésével összefüggő szabályozási
kérdésekről szóló törvényt. Ennek indoklása szerint: „A törvényjavaslat módosítja a veszélyhelyzet
időtartama alatt elhalasztani rendelt felülvizsgálatok elvégzésére irányadó határidőket, valamint a
pénzbeli  ellátások meghosszabbításának és a felülvizsgálatok elmaradására tekintettel  korábban
elrendelt ellátás-megszüntetési „moratórium” határidejeit.” 
Ez  lényegében  azt  jelenti,  hogy  megszűnnek  a  korábban  meghosszabbított  ellátások,
kedvezmények,  így  ősztől  sokaknak  csökkeni  fog  a  jövedelme,  vagy  akár  ellátás  nélkül  is
maradhatnak. 
Arról  pedig  nem  tudni,  hogy  az  időközben  bevezetett  háborús  veszélyhelyzet  befolyásolja-e
mindezt.
 
A rohamosan erősödő gazdasági válság, a száguldó infláció miatt fokozottan sérülékenyek ezek a
társadalmi csoportok, így ezek a változások még felkészületlenebbül fogják érni őket. Ha számukra
semmilyen kiutat  nem biztosít  a  Kormány,  akkor  garantálható  a  tovább mélyülő  szegénységük.
További  árcsökkentésekről,  béremelésekről,  támogatások  emeléséről  pedig  nincs  szó,  csak
megszorításokról.
 
Mindezek miatt kérdezem:

• Mennyi ember fogja elveszíteni az ellátását a június 1-jével lejáró veszélyhelyzet után?



 
• Miként befolyásolja mindezt az újabb veszélyhelyzet?
• Milyen megoldást nyújt a kormány azok számára, akik így elesnek majd még meglévő 

bevételeiktől?
• Tervezik-e szélesíteni a szociális hálót annak érdekében, hogy ne növekedjen a 

szegénységben élők száma?
 

Tisztelettel várom válaszát!
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